
NOTULEN JAARVERGADERIONG 5 APRIL 2024

Afmeldingen: Paul en Marianne Erens, Jet Lancee en Joep Boon, Math en Gertie Stevens-Bongers,

Pierre en Els Thomassen, Leon en Conny Hendrikx, Piet en Mien Ramaekers. Aangemeld, maar op de

dag verhinderd: Winand Friedrichs, Rob Levels, Minke Sluiter, Theo Peters

Van bestuur verhinderd: Peter Gerits, Marianne Blommers, Gerrit Gorissen.

Aantal aanwezigen bij de opening van de vergadering: 39

Locatie: gebouw van de Tafeltennisvereniging Elsloo

Wegens verhindering van Peter Gerits opent Hans Koop de bijeenkomst met vermelding van hen die

verhinderd waren.

1. Notulen van de jaarvergadering 2023

Niemand van de aanwezigen heeft op- of aanmerkingen op de notulen die

ook op de website staan.

2. Secretarieel jaarverslag 2022

De voorzitter loopt puntsgewijs het verslag door dat eveneens op de website staat. Wat de WBTR

betreft (de wet bestuur en toezicht voor rechtspersonen): de verplichte termijn is 2027 geworden.

3. Presentatie “Rondjom ‘t Bluuske

Guus van Kan houdt een presentatie over de Stichting “Rondjom ‘t Bluuske”, zoals doelstelling,

projecten, acties en plannen voor de toekomst. Zie verder in dit bulletin.

4. Financiële jaarverslagen – bevindingen van de kasacontrolecommissie

Bij de ontvangst zijn op de doorlopende 3 dia’s de cijfers van 2023 te lezen:

a. Activiteiten 2023 uitgaven voor Pasen, Toverland, BBQ, Sinterklaas.
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b. Begroting inkomsten 2024: contributie, rente, Winandusmarkt.

c. Vervolg begroting uitgaven 2024: een overzicht van uitgaven van vaste lasten en uitgaven voor

geplande of nog te plannen activiteiten. Daarin is opgenomen een bedrag van geschatte inkomsten

Winandusmarkt.

5. In een overzicht van alle items komen a, b en c ook nog aan de orde. Verder:

a. Reële inkomsten contributie op basis van 195 adressen.

b. Cijfers toename en eindsaldo 2023.

c. De penningmeester heeft mede door de stijgende vaste lasten de contributie-inkomsten afgezet

tegen vaste uitgaven en minimale activiteiten. En dat laat een duidelijke min zien. Derhalve stelt het

bestuur in de volgende dia een verhoging naar € 22,50 voor m.b.t. de gezinscontributie en geen

wijziging voor de alleenstaanden. De Algemene vergadering vindt unaniem dat het bestuur niet te

voorzichtig moet zijn en stelt € 25 voor. De contributie voor alleenstaanden blijft gelijk € 15. De

voorzitter maakt duidelijk dat de stemming € 25 is.

Stemuitslag: 31 uitgebracht, 31 voor. Tevens zijn bij stemming Gerrit Gorissen en Peter Gerits

herverkozen.

e. In januari hebben Piet Ramaekers en Thei Wilting de kascontrole uitgevoerd en alles in orde

bevonden.

d. Begroting van de uitgaven, begroting inkomsten en begroting totaal: geen opmerkingen vanuit de

ledenvergadering.

6. Vaststellen kascontrolecommissie 2024.

Piet Ramaekers en Thei Wilting mogen nog een keer. Jeanne Bongers stelt zich beschikbaar als

reservecollectant.

7. Begroting van de ”gemeenschap” en voorstel collecteren bij overlijden.

Peter Dols legt nog eens de verschillen uit m.b.t he beheer van 2 ‘geldpotjes’.

Door de buurtvereniging worden twee, los van elkaar staande ‘geldpotjes’ beheerd. Enerzijds de

buurtvereniging zelf; dit heeft betrekking op de mensen die lid zijn van de buurtvereniging. Het

andere geldpotje, genaamd “gemeenschap” heeft betrekking op alle inwoners van Catsop (en in

bijzondere gevallen ook mensen buiten Catsop). Dus de hele gemeenschap Catsop en niet alleen de

mensen die lid zijn van de buurtvereniging. Vanuit het geldpotje “gemeenschap” worden voor

Catsoppenaren die overlijden diverse zaken gedaan. Denk bijvoorbeeld aan rouwkrans bij

afscheidsdienst en donatie aan een goed doel. Inkomsten voor dit geldpotje worden verkregen uit

deur-aan-deur-collectes door een aantal collectanten.

De laatste jaren is er door corona niet of hooguit 1 x gecollecteerd. Toch zijn er veel uitgaven gedaan

o.a. door meer sterfgevallen tijdens coronatijd. Ook het bedrag voor het jaarlijkse “goed doel” wordt

uit dit geldpotje betaald. Het eindsaldo € 24 heeft een uitgebreide discussie doen ontstaan tijdens de

bestuursvergaderingen het afgelopen jaar. Een van de items was ook het ouder worden van de

collectanten en waarschijnlijk het missen van gaven door nieuwe bewoners die geen affiniteit met

het fenomeen “gemeenschap” hebben.

Voorstel bestuur: één keer per jaar in de zomer en om het gemakkelijker te maken voor de

collectanten ook met QR-code.

Er ontstaat een levendige discussie met zeer waardevolle en steekhoudende argumenten, waaruit



vooral blijkt dat het voorstel van het bestuur te pragmatische bleek.

Een samenvatting op hoofdlijnen waarbij vooral buurtvereniging gemeenschap veel discussie

oplevert:

Buurtvereniging is uitvoerend orgaan voor de gemeenschap, terwijl die laatste geen wettelijke basis

heeft. Stemming hoeft niet, we kunnen niet voor gemeenschap stemmen.

 Geen collecte leden van de buurtvereniging buiten Catsop, maar zij maken wel deel uit van de

buurtvereniging en er is wel collecte bij niet-leden die dus geen deel uitmaken van de

buurtvereniging.

 Praktische bezwaar: je haalt bij eens per jaar collecteren niet genoeg op voor bv. 4 sterfgevallen

 Persoonlijk contact is er dan niet meer: onpersoonlijk naar de overledene en nabestaanden.

 Publiceren van deze acties: collecteren, bloemen, goed doel heeft ook iets van charme en

saamhorigheid tonen, waarbij ook werd opgemerkt dat alleen bloemen voldoende is.

Het bestuur heeft op basis van de inbreng van de leden het voorstel niet in stemming gebracht.

Met name wat het laatste punt betreft, had de discussie een waardig slot:

Netty Mehlkop verdiende met haar pleidooi—”laten we vooral de gemeenschapszin koesteren” een

warm applaus.

Het bestuur kan zich het komende jaar beraden op dit onderwerp.

10. Rondvraag en sluiting.

Niemand maakt gebruik van de rondvraag. Nadat de voorzitter de verzorger van deze avond en de

Tafeltennisvereniging bedankt heeft voor de gastvrijheid, dankt hij de leden voor hun aanwezigheid

en het vertrouwen en sluit hij de vergadering.


